
Protokół Nr 11/2019 
 

ze wspólnego posiedzenia Komisji  Samorządowej Rady Miasta Ostrowca Św-kiego 

i Komisji ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 24 października 2019 r.  godz. 15.05 – 15.21 

    
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  - Kamil Kutryba. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM – Marek Giemza. 

 

1. Listy obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu  

28 października 2019 r., w sprawie:  

 

- wyboru ławników; 

 

 

 

 

- Przewodniczący Komisji ds. Rodziny RM - 

p. Marek Giemza otworzył posiedzenie 

komisji, stwierdzając quorum na podstawie 

listy obecności. (w załączeniu do protokołu)  
 

- Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Kutryba otworzył 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu). 

Przewodniczący: Komisji Samorządowej 

RM – p. K. Kutryba i Przewodniczący 

Komisji ds. Rodziny RM – p. M. Giemza 

zaproponowali wprowadzenie nowych 

punktów do porządku obrad obydwu 

komisji, a mianowicie: projektu uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi  

na działalność Dyrektora Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej oraz projektu 

uchwały w sprawie nadania nazwy drodze 

wewnętrznej. (Komisja Samorządowa RM) 
 

Członkowie komisji jednogłośnie wyrazili 

zgodę na wprowadzenie do porządku obrad 

w/w projektów uchwał.  

 

 

 

 
 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- ustalenia kosztu jednej godziny usług 

opieki wytchnieniowej świadczonych  

w Gminie Ostrowiec Świętokrzyski  

w ramach Programu „Opieka Wytchnie-

niowa” – edycja 2019; 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie wprowadzenia 

wzoru wniosku o wypłatę dodatku 

energetycznego; 

 

 

 

 

 

 

 

- Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2019 – 2021; 

 

 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie opłaty 

targowej; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

Radna G. Maj zwróciła się z zapytaniem  

do Dyrektora Targowisk Miejskich  

w Ostrowcu Świętokrzyskim  p. Mariusza  

Kosiarza – jaka jest różnica pomiędzy starą 

a proponowaną, nową opłatą targową,  

jak ona się zmienia? Dyrektor M. Kosiarz 

wyjaśnił, że wysokość opłaty targowej  

nie zmienia się i jest stała od 1999 r., tj. 2 zł 

za m
2
. Proponowana zmiana w przedmio-

towym projekcie uchwały polega  

na podniesieniu Targowiskowym Miejskim 

– z dniem 01.01.2020 r. – miesięcznego 

wynagrodzenia z tytułu inkasa opłaty 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- nadania nazwy drodze wewnętrznej  

(ul. Przemysłowa); 

 

 

 

Sprawozdanie z wykonania budżetu 

miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

za I półrocze 2019 r.  

 

targowej – z 45% do wskazanych w uchwale 

65% pobranych kwot opłaty targowej. Takie 

działanie pozwoli na wzrost jakości 

infrastruktury targowisk gminnych, poprawi 

bezpieczeństwo i warunki handlu  

oraz zwiększy konkurencyjność targowiska. 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

 

Na prośbę Radnej M. Woźnickiej – Kuzdak 

– wyjaśnień udzielił Przewodniczący 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RM  

p. St. Choinka. Przewodniczący St. Choinka 

poinformował, że Komisja Skarg -  

po rozpatrzeniu sprawy - uznała ją  

za bezzasadną z powodu, iż sprawa dotyczy 

konfliktu sąsiedzkiego i nie można jej 

uznać, jako skargi na pracownika 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

Na tym temat zakończono.  
 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu  

do protokołu). 
 

Członkowie: Komisji Samorządowej RM  

i Komisji ds. Rodziny RM bez uwag przyjęli  

przedstawione sprawozdanie. (sprawozdanie 

stanowi załącznik do protokołu). 



 
III. 

 

 

 

 

 

Sprawy różne.  

 

Nie zgłoszono żadnych spraw różnych.  
 

Na tym Komisja Samorządowa RM  

i Komisja ds. Rodziny RM zakończyła 

swoje obrady o godz. 15.21. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono.  

 

Protokołowała:                                          Przewodniczyli: 

 

Eliza Kaniewska                                                                       

                                                               Przewodniczący                            Przewodniczący  

Komisji Samorządowej RM               Komisji ds. Rodziny RM 

 

         Kamil Kutryba                                 Marek Giemza 

 

 
 

 


